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Main Feature
Tactical, military-style hanging hole.

Ultra-light and portable

Lightning fast speeds of USB 3.2 Gen2x2

20Gbps transmissions

Massive 8TB storage for any large audio or 

video files

Designs inspired by the M200 sniper rifle

Dual structure for ultimate cooling

2-Meter drop resistant[4]

Wide compatibility with gaming consoles

M200 Portable  SSD

Team Group Inc.
Tel: +886-2-82265000 Fax: +886-2-82265808
mail: sales@teamgroup.com.tw / rma@teamgroup.com.tw

T-FORCE M200
T-FORCE M200 portable external SSD is a light-weight USB 3.2 Gen2x2 portable external SSD at only 

83g. It can up to 2000MB/s in transmission speeds and offers up to 8TB of storage that can easily 

house all your 4K UHD videos. Uses patented graphene cooling technology from TEAMGROUP to 

wrap up the dual metallic structure for ultimate cooling and stable transmissions. Enjoy lightning fast 

transmission speeds with T-FORCE M200. The unique tactical, military-style hanging hole on the 

T-FORCE M200 delivers maximum portability and convenience. 

[1] The transmission speed of 2000 MB/s is obtained through the Crystal Disk Mark 8.0.1 software (SEQ1M Q32T1 0x00)
      but transmission speeds will vary based on hardware and software. Results are for reference only.
[2] Part of the capacity of FLASH storage products will be used for formatting or other functions, and the displayed capacity in the operating system will be less than the actual storage capacity   
      due to unit conversion. It is recommended to calculate the actual storage capacity based on this equation: total bytes/1024/1024/1024.
[3] When using an external storage device, please confirm connection via the correct port to ensure operating performance. For example, the USB3.2 Gen2x2 interface of a storage product should be connected via the 
      corresponding port of USB 3.2 Gen2 interface. If the port is of an older-version interface, transmission will be limited by the older-version interface, which leads to the reduction of transmission speed.
[4] Up to 2 meter without impact on data on drive on a carpeted floor. However, it is not guaranteed that the SSD, appearance, and data will not be damaged in all environments. Do not drop or damage the product
      at will.
[5] To ensure regular and stable function under the labeled reading and writing speeds on compatible mobile devices, laptops and PCs, please use the transmission cable included in the package when connecting  
      external storage devices.
※All the test data is provided by TEAMGROUP's laboratory and the information of test data is only for reference. We reserve the right to modify product specifications without prior notice
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Team P/NCapacity

T8FED9250G0C102

T8FED9500G0C102

T8FED9001T0C102

250GB
500GB

1TB

Team P/NCapacity

T8FED9002T0C102

T8FED9004T0C102

T8FED9008T0C102

2TB
4TB
8TB

Ordering Information

USB3.2 Gen2x2 Type-C[3]

250GB / 500GB / 1TB / 2TB / 4TB / 8TB[2]

Black

0°C to 70°C

-40°C ~ 80°C

83g

105(L) x 55.5 (W) x 11 (H) mm

250GB Read/Write: up to 1900/1500 MB/s

500GB/1TB/2TB/4TB/8TB Read/Write: up to 2000/2000 MB/s[1]

USB 3.2 Type-C - C Cable (20Gbps)*1[5] 
5-year limited warranty

Interface

Capacity

Color

Operation Temperature

Storage Temperature

Weight

Dimensions

Operating System

Transmission rate

Accessories

Warranty

Works with Windows© 11, Windows© 10, Windows© 8.1, mac OS© 

x 10.11 or higher, Linux© 2.6. or higher, PlayStation™ 4 with 

system software version 4.50 or higher, PlayStation™ 5 (play and 

store PS4 games or archive PS5 Games),Chrome OS©*

*All registered trademarks belong to their respective companies.

Specification

[1] 此測試為十銓內部以USB3.2 Gen2x2接口實際傳輸單一10GB檔案的測試結果，而2000MB/s的傳輸速率是透過Crystal Disk Mark 8.0.1(SEQ1M Q32T1 0x00)軟體測得，傳輸速度會依據測試硬體及軟體條件的不同而有所差異，數
據僅供參考。
[2] FLASH儲存產品部分容量會做為格式化或其它功能使用，並且在作業系統下顯示的容量因單位換算的緣故，顯示容量會小於實際容量，建議以容量總位元組/1024/1024/1024計算實際容量。
[3] 使用外接式儲存產品時，需注意裝置需對應正確的接口介面，才能保證其運作效能。例：儲存產品之USB3.2 Gen2x2介面應對應使用裝置為USB 3.2 Gen2的接口介面，若為更舊型的裝置接口介面，傳輸速度將受限於較低的裝
置速度介面而降速傳輸。
[4] 由十銓內部實驗結果，可耐受最高2公尺落摔於舖有地毯的地面並且運作正常，可應付一般使用情況，但不保證在所有環境下硬碟、外觀、資料均不會損壞，請勿任意摔落或破壞產品。
[5] 外接式儲存產品請使用隨附的傳輸線，以確保產品穩定於官方所標示之讀寫速度下正常運作，並穩定運作相容於行動裝置、筆記型電腦、PC裝置。


